
Protokół nr 44/2013
posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 2 grudnia 2013 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności ( zał. nr 1 ).
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 16.50 w sali narad Rady Miasta.

Porządek posiedzenia:

Projekt budżetu Miasta Luboń na 2014 rok.

1. Zapoznanie z założeniami do budżetu Miasta Luboń na 2014 rok (zał. nr 2).
2. Dochody-pytania.
3. Wydatki-pytania.

Przebieg posiedzenia:

Ad.1
Założenia do budżetu przedstawił pan skarbnik (zał. nr 2).
Radna Machalska zapytała czy dostaliśmy informację odnośnie subwencji oświatowej na 
przedszkola.
Odp. pan Skarbnik: Nie ujęliśmy tego w budżecie. Dopiero jak dostaniemy pismo to możemy to 
uwzględnić. Powinniśmy dostać około 1.815.000,-.

Ad.2
Radna Matysiak pytała o wpływy z opłaty za hydranty, porównanie do lat poprzednich.
Omówione zostały wpływy z podatku od czynności cywilno-prawnych 1,8 mln; podatku 
dochodowego od osób prawnych 810 tys.-niewielki spadek; wpływy z innych lokalnych opłat 4 mln
–jest to opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi – jest to realna kwota; stołówki szkolne i
przedszkolne; 
Przewodniczący RM Samulczyk zapytał czy w projekcie budżetu jest zapisana kwota za zajęcie 
pasa drogowego?
Odp. p. Skarbnik: Tak około 700 tys. w tym jest opłata, która napływa co rok regularnie.
Czy wliczony ewentualnie odzyskany podatek VAT? Nie bo nie ma na razie podstaw.
Czy wliczone kary od Intertechu? Nie.
Co z 800 tys. od dewelopera?
Odp. burmistrz Szmyt: 800 tys. mam się należy. Mamy tytuły, mamy akty prawne, dlatego wpisane 
do budżetu.

Ad.3
Radny Bielawski zapytał o 100 tys. na obiekt przy ul. Rzecznej (92601) i o dział 60016.
Odp. radny Jan Kaczmarek: na trybuny, wewnętrzne drogi, poprawę murawy.
Radna Matysiak zapytała czy w 2014 rozpoczniemy budowę ul. Wschodniej?
Odp. burmistrz Szmyt: Wcześniej nie zaczniemy budować dopóki nie uregulujemy kanału 
deszczowego (odwodnienie). Obecnie mamy problemy z formalnościami (odwołanie).Musimy mieć
decyzję.
Co będzie jak decyzja zostanie uchylona? Trzeba negocjować z właścicielami działek.
Burmistrz Szmyt i pani Henryka Grygier-Konewka objaśnili sytuację i problemy z budową ulic  



Wschodniej, 1 Maja i Brzechwy.
Dział 90001 odwodnienie – czy 2,5 mln starczy na te wszystkie ulice?
Odp.: Wschodnia 700 tys., 1 Maja 600 tys., Cieszkowskiego 600 tys., SP4 200 tys., Dworcowa 150 
tys., Kanał Junikowski reszta.
Dział 60016 drogi-2 mln 540 tys. - z tego 750 tys. 1 Maja, a potrzeba 2,2 mln dlatego niewiele 
zostanie na ul. Wschodnią.

Po długiej dyskusji o ul. Wschodniej, wyczerpaniu tematu i stwierdzeniu braku możliwości 
finansowych i fizycznych wykonania nawierzchni na tej ulicy radny Walczak złożył wniosek:
„Wykreślić z uzasadnienia budżetu ulicę Wschodnią z inwestycji drogowych”.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
Za                       - 2 radnych
Przeciw              - 1 radny
Wstrzymało się  - 4 radnych

Wniosek Komisji został przyjęty.

Radna Matysiak zapytała jeszcze o ul. Brzechwy. Zakładamy, że minister odrzuca odstępstwo to co 
dalej? Radna prosi, aby wyjaśnić stan ul. Brzechwy, czy jest jakaś alternatywa.
Pani Grygier-Konewka opowiedziała, że jest, ale bardzo skomplikowana. Można zrobić obydwie 
kanalizacje gorzej z nawierzchnią.
Przewodniczący RM Samulczyk zapytał o 36 tys., które dajemy dofinansowania do Starosty 
(rozdział 90095).
Odp. 21 tys. na inwentaryzację azbestu, 15 tys. na usuwanie azbestu.
Omówiono działania na ul. Leśmiana.
Przewodniczący RM Samulczyk: 200 tys. na place zabaw?
Odp.: Wschodnia i Wzgórze Papieskie. Dlaczego tak dużo?
Na następnej komisji będzie odpowiedź na co 200 tys.
Radny Dworaczyk: Czy dokładamy 350 tys. Straży Pożarnej?
Odp. pan Skarbnik: Dokładamy, ale może się to zmienić co do kwoty, może być mniej bo straż 
myśli o mniejszym samochodzie.
Radna Matysiak: Dział 600 – 2,5 mln na ZTM, czy to wystarczy?
Odp.: Nie. Za 2013 trzeba dołożyć 600 tys. W 2014 dołożymy 900 tys. Burmistrz będzie rozmawiał
z ZTM. Zleca analizę kosztów ZTM dla Miasta specjaliście panu Rusakowi.
W tym roku całkowity koszt ZTM wyniesie 3 mln 150 tys. po uwzględnieniu tych 600 tys., które 
musimy dopłacić.
Radny Walczak opuścił komisję o godz. 19.00.
Radny Bielawski: Czy uzasadniony jest wzrost płac o 2,4%?
Odp. p. Burmistrz: Wzrośnie fundusz płac, ale podwyżki będą indywidualne, zróżnicowane.
Radny Bielawski: Co z aktualizacją folderu miejskiego (poz. 75075)?
Odp.: Jest złożony projekt przez panią Angelikę.
Radny Bartkowiak: Co to za wydatki na gimnazjum niepubliczne?
Odp. p. Skarbnik: Gimnazjum przy ul. Armii Poznań; wyliczenie: 56 dzieci x 430,80 x 4 miesiące 
(gimnazjum ruszy od września 2014).
Radny Dworaczyk wyraził swoją opinię, że jego zdaniem budżet jest bardzo zły. Dług za duży. 
Powinniśmy szukać możliwości uzdrowienia, programu naprawczego.
Radny Bielawski zgadza się z powyższym stanowiskiem.
Radna Matysiak opuściła komisję o godz. 19.40. Przewodniczenie Komisji przejął radny Bielawski.
Radny Bartkowiak opuścił komisję o godz. 19.50.
Radni dyskutowali na temat strategii rozwoju miasta, stworzenia takiego dokumentu.



Radny Bielawski zasugerował poprawkę: Zabrać pieniądze ze stadionu na Rzecznej i przeznaczyć 
na inwestycje (budownictwo drogowe i chodniki).
Radny Dworaczyk stwierdził, że żałuje że Burmistrz odrzucił jego propozycję tzw. budżetu 
obywatelskiego, gdzie mieszkańcy byli by włączeni w ten proces. Na interpelację w tej sprawie 
dostał odpowiedź negatywną.

Omawianie WPF-u oraz głosowanie przeniesiono na następną komisję.

Posiedzenie zakończono o godz. 20.00.

    …..............................................                                 ….............................................................
    Sekretarz ( Andrzej Okupniak )                                 Przewodnicząca ( Małgorzata Matysiak )

Załączniki:

1. Lista obecności.
2. Założenia do budżetu Miasta Luboń na 2014 rok.


